



2021 第 16 屆澳門樂善盃」慈善長跑賽

轉變為線上跑形式舉行

尊敬的參加者：

由澳門樂善行、澳門田徑總會主辦的第 16 屆「澳門樂善盃」慈善長跑賽原訂於 2021 年 10 月 31 日（星期日）在路環黑沙水庫郊野公園起步，因應本澳新冠肺炎疫情出現變化，為顧及公眾安全考慮，由實體路跑更改為線上跑形式舉行，為非競賽活動。

早前已經報名的參賽者，將自動轉為線上跑參與者，報名項目維持不變，造成不便，望各位參賽者能體諒，齊心做好抗疫工作，共體時艱，守護澳門。

線上跑活動所有報名費、贊助全數撥入「澳門樂善行育才助學基金」，育才助學基金每年資援超過 300 名貧困大學生直至他們取得大學學位，以擺脫世代貧困的循環。

「澳門樂善盃」慈善線上跑特設「完賽幸運大抽獎」，以回饋參與者的鼎力支持，活動將繼續接受報名，額滿即止。

疫情未退，善心常在，樂善行鼓勵各位於符合社交距離規定的情況下，繼續鍛煉身體，健體魄！

倘有進一步消息，將於以下社交媒體公佈：

官方網站：<https://www.careactionmacau.com/2021/09/29/2021virtualrun/>

Facebook：<https://www.facebook.com/careactionmacao/>

微信號：CAREACTIONMACAO1

如有查詢，可通過以下方式與大會秘書處聯絡：

聯絡人：鄧小姐/廖小姐

辦公電話：28700220

電郵：careactionmacau@gmail.com



Notification for switching actual running event to virtual running event 2021/10/31 The 16th "Care Action Macao Cup" Charity Run

The 16th "Care Action Macao Cup" charity Run, organized by Care Action Macao and General Association of Athletics of Macao, was scheduled to start on Sunday, 31 October 2021 at Hac Sá Reservoir Natural Park.

In response to the latest development of the novel coronavirus infection, and to support the community's epidemic prevention efforts, with the aim of connecting communities, promoting physical and mental health, as well as encouraging the public to support community service. The 16th "Care Action Macao Cup" charity Run is changed to the 16th "Care Action Macao Cup" Charity Virtual Run.

Participants who have already registered will be automatically transferred to the virtual running. The registered items will remain unchanged. All the registration fees and sponsorship will be allocated to the "Care Action Education Fund" for support disadvantaged students to study. The Education Fund supports more than 300 disadvantage college students every year until they earn college degrees to break out of the cycle of generational poverty.

"Care Action Macao Cup" charity virtual run has a special "Lucky Draw" to reward participants for their strong support. Registration will continue to be accepted until full quota.

We apologize for any inconvenience caused by the switch of the activity format, we hope that all participants can understand the inconvenience caused and work together to fight the epidemic and protect Macao.

Further information will be posted on the following social media:

Website :

<https://www.careactionmacau.com/en/2021/09/29/2021virtualrun/>

Facebook : <https://www.facebook.com/careactionmacao/>

WeChat ID : CAREACTIONMACAO1

Contact Information:

The Secretariat Contact: Miss Tang/Miss Liao

Office: +853 28700220

E-mail: careactionmacau@gmail.com